
1.Hur ska ni jobba för att skolan vara tillgänglig för alla? Som idag får en del elever inte det stödet dom behöver ex vid dyslexi,
epilepsi?

Det behövs
generellt mer
resurser så att
det kan vara
mindre
undervisningsgru
pper och fler
pedagoger per
barn.
Tilläggsbeloppet
som är kopplat
till varje barn
med särskilda
behov behöver
bli högre.
Fortbildning
behövs för alla
lärare.
Elevhälsoteam
ska finnas på
varje skola med
stöd att arbeta
systematiskt och
långsiktigt med
uppföljning av
varje elev.

Alla barn är lika
mycket värda
och ska
behandlas
utifrån den
viktiga principen.
Inga barn får bli
sämre
behandlade,
oavsett var de
kommer ifrån,
hur de ser ut, hur
de pratar, vad de
tror på, om de är
fattiga eller rika,
vilket kön de har
eller om de har
en
funktionsnedsätt
ning. Det är
Socialdemokrate
rnas linje och
den stöds av
barnkonventione
n som numera är
lag. Vi vill

Att skolan är
tillgänglig för alla
är en
självklarhet.
Livet som
dyslektiker mm
kan vara nog så
svårt. Att det
finns vuxna i
skolan som har
som särskilt
ansvar att se till
elevernas
speciella behov
är viktigt och att
skolan använder
sig av de
hjälpmedel som
finns för att göra
skolarbetet mer
jämlikt är en
förutsättning.
Socialpedagoger
,
specialpedagoge
r och

Som en del i att
stärka
likvärdigheten i
skolorna är det
av absoluta vikt
att elever,
oavsett
problematik, får
det stöd de
behöver.
Liberalerna tagit
initiativ under
den här
mandatperioden
för ett stärkt stöd
för barn med
NPF-diagnoser.
Det har vi gjort
genom att ta
fram en
handlingsplan för
arbetet med
dessa elever.
Samtliga skolor,

Som en del i att
stärka
likvärdigheten i
skolorna har vi
under den här
mandatperioden
stärkt stödet för
barn med
NPF-diagnoser.
Det har vi gjort
genom att ta
fram en
handlingsplan för
arbetet med
dessa elever.
Samtliga skolor,
både
kommunala och
fristående, har
även erbjudits
utbildning via
utbildningskontor
et. Vi tycker det
är väldigt viktigt
att denna
målgrupp får

Dels genom att
ha fler lärare per
skolklass, dels
genom att
tillgängliggöra
lärarna mer
genom att
anställa
lärarassistenter.
Detta skulle
tillåta lärare att
verkligen lyssna
och fokusera på
de barn som har
särskilda behov
och behöver
extra stöd samt
tid om de har
exempelvis
dyslexi eller
epilepsi.
Skollagen bör
förtydligas så att
det framgår att
skolor ska ha
grundläggande

Centerpartiet
har i valplattform
utökade insatser
för att möta
elevers olika
behov. Vi ser att
det finns ett
större behov
gällande NPF,
särbegåvning
och samordning
skolhälsoteam-B
UP- habilitering.
Ni lyfter viktiga
insatser som
ryms inom våra
förslag och är
viktiga för att
kunna möta
varje elev.



förverkliga detta
genom att ta
tillbaka den
demokratiska
kontrollen över
skolan. Vi vill
stärka
möjligheterna till
att leda, styra
och följa upp det
som sker i
skolan. Där det
behövs mer
resurser för att
nå målen, därför
vill vi tillföra mer
resurser.
Skolans resurser
ska gå till skolan.
Resurserna ska
gå till elevernas
behov, inte till
skolkoncernerna
s vinster. Och vi
vill se fler vuxna i
skolan.

skolledningar
som har ett
intresse av att
alla elever ska
lyckas i skolan är
något som är
särskilt viktigt.

både
kommunala och
fristående, har
även erbjudits
utbildning via
utbildningskontor
et. Vi tycker det
är väldigt viktigt
att denna
målgrupp får
fokus, då elever
med NPF oftare
hamnar i psykisk
ohälsa, blir
hemmasittare
eller väljer fel
väg i livet.

Vi har även
förstärkt den
centrala
elevhälsan, där
både skola och
vårdnadshavare
kan få stöd kring
en enskild elev.
Denna
utveckling vill vi
fortsätta även
kommande
mandatperiod,
där vi från
Liberalerna vill
se ännu fler
satsningar på

fokus, då elever
med NPF oftare
hamnar i psykisk
ohälsa, blir
hemmasittare
eller väljer fel
väg i livet. Vi har
även förstärkt
den centrala
elevhälsan, där
både skola och
vårdnadshavare
kan få stöd kring
en enskild elev.
Denna
utveckling vill vi
fortsätta även
kommande
mandatperiod,
där vi från
Moderaterna vill
se ännu fler
satsningar på
särskilt stöd för
barn med
NPF-diagnoser.

fysisk
tillgänglighet.



stöd, särskilt
stöd för barn
med
NPF-diagnoser,
men även annan
typ av
problematik. Vi
kommer även att
driva på för att
införa
spetsklasser för
högpresterande
elever som
behöver extra
utmaningar i
vissa ämnen för
att utvecklas i
skolan.

2. Hur ska kommunen jobba för att säkerställa att elever som inte kommer till skolan får den hjälp de behöver?

Kommunen är
på rätt väg med
handlingsplanen

Alla barn är lika
mycket värda
och ska

Kommunen
måste stärka
samarbetet

Vid årsskiftet
tillträdde två
socialpedagoger

Vid årsskiftet
tillträdde två

Samarbetet
mellan skolan,
skolhälsovården

Centerpartiet vill
att kommunen
inför nollvision



för
”hemmasittare”.
Det behövs
snabbare
respons med
uppsökande
verksamhet där
varje barns
specifika
situation ska
vara grunden för
en konkret
handlingsplan.

behandlas
utifrån den
principen. Inga
barn får bli
sämre
behandlade,
oavsett var de
kommer ifrån,
hur de ser ut, hur
de pratar, vad de
tror på, om de är
fattiga eller rika,
vilket kön de har
eller om de har
en
funktionsnedsätt
ning. Vi vill ta
tillbaka den
demokratiska
kontrollen över
skolan, stärka
möjligheterna till
att leda, styra
och följa upp det
som sker i och i
anslutning till
skolan. Där det
behövs mer
resurser för att
nå målen, vill vi
tillföra mer
resurser.
Resurserna ska
gå till elevernas
behov, inte till
skolkoncernerna
s vinster.

mellan främst
skolan,
utbildningskontor
et och
socialtjänsten.
Skolan måste
vara mer alert att
larma när elever
har en frånvaro
som är
alarmerande. Då
ska
utbildningskontor
et och
socialtjänsten
arbeta intensivt
med att få
eleverna tillbaka.
Det kan vara
familjesituationer
som håller
eleven borta från
skolan och då
måste detta bli
en fråga för
socialtjänsten.,
det kan vara
skolmiljön som
inte är bra, och
då är det skolan
som har
ansvaret och det
kan vara
problem som hör
ihop med hälsan
och då behöver
elevhälsan och
skolan

som bland annat
kommer att
fokusera på de
s.k.
”hemmasittarna”.
Tanken är att
dessa personer
ska fungera som
ett nav mellan
elev,
vårdnadshavare,
skola och ev.
andra aktörer,
och kunna inta
en mer neutral
position än vad
skolpersonal kan
göra. Det tror vi
är gynnsamt för
alla inblandade.

Även Vägval
Unga jobbar
delvis med
uppsökande
verksamhet kring
dessa elever.

socialpedagoger
so blamnd annat
kommer att
fokusera på de
sk.
”hemmasittarna”.
Tanken är att
dessa personer
ska fungera som
ett nav mellan
elev,
vårdnadshavare,
skola och ev.
andra aktörer,
och kunna inta
en mer neutral
position än vad
skolpersonal kan
göra. Det tror vi
är gynnsamt för
alla inblandade.

Även Vägval
Unga jobbar
delvis med
uppsökande
verksamhet kring
dessa elever.

och
socialtjänsten
kring barn som
placerats utanför
hemmet på
grund av tidigare
omsorgsbrist bör
stärkas.
Socialtjänsten
bör få en
handlingsplan för
att bättre kunna
stödja och följa
upp barns
skolresultat

mot
hemmasittande
elever och
förstärker
skolsociala team
samt införa
resurs
skolsocionom. Vi
vill också stärka
med
elevhälsoteam
med psykologer
och kuratorer. Vi
vill också
möjliggöra för
fler vuxna i
skolan som
stöttar upp på
raster och i
klassrummen



samarbeta med
regionen.
Väsbyalliansen
har tillsatt en
funktion på
utbildningskontor
et som ska vara
bryggan mellan
skolorna och
socialtjänsten
och detta är ett
område där
funktion ska vara
aktiv att jobba
med.



3. Hur ska man jobba med ungdomar som kommit på glid snabbare? Uppsökande verksamhet?
Den funka inte i dagens läge hur ska man förbättra denna?

Tidiga insatser
med bred
samverkan
mellan skola,
socialtjänst och
hemmet.
Stöd enligt
ovan så att fler
klarar skolan

Kommunen och
dess olika
funktioner
behöver bli
bättre på att i tid
upptäcka elever
som behöver
stöd. Tecken
som exempelvis
hög frånvaro ska
tas på stort allvar
redan tidigt och
kommunen
behöver i
allmänhet få ett
mer finmaskigt
nät för att så
tidigt som möjligt
identifiera de
barn som
behöver ett extra
stort stöd. Vi vill
ge socialtjänsten
större
möjligheter att
göra insatser för

Frågan om
”hemmasittare”
är en del av
detta. Att få den
enskilde till
skolan är en
mycket bra
skyddsfaktor för
att barn och
ungdomar inte
ska komma på
glid. Vi vill ta
fram ett
utbildningspaket
för
vårdnadshavare
som heter ”Våga
var
vårdnadshavare”
som ska stärka
de vuxna i barns
och ungdomars
närhet till att ta
ett större
föräldraansvar.
Detta tror vi är

Under
mandatperioden
har vi utökat
antalet
fältassistenter
och tillfört
resurser för en
ny tjänst som
ska arbeta med
social
brottsprevention.
Att tidigt
upptäcka barn
och unga som är
på väg att
hamna snett är
väldigt viktigt,
och det är ett
arbete vi
kommer fortsätta
satsa på. Ett
Liberalt initiativ
på nationell nivå
är så kallade
skolakuter, som

Under
mandatperioden
har vi utökat
antalet
fältassistenter
och tillfört
resurser för en
ny tjänst som
ska arbeta med
social
brottsprevention.
Att tidigt
upptäcka barn
och unga som är
på väg att
hamna snett är
väldigt viktigt,
och det är ett
arbete vi
kommer fortsätta
satsa på.
Moderaterna vill
även öppna en
skolakut i
Upplands Väsby,
där elever som

Genom att
förbättra
elevhälsan,
tidigare insatser
för barn och
unga redan i
skolan. Vi vill
också utreda
möjligheten att
integrera
kunskap om
psykisk hälsa
och ohälsa i
läroplanen

Centerpartiet vill
dels utöka
samarbeten för
att fånga upp
unga på glid i
kommunen och
med polis och
föreningsliv och
vi vill också
stärka med fler
fältassistenter. Vi
vill se fler
fritidsgårdar som
kopplar till idrott
och kultur där
det också finns
ledare som
möter
ungdomarna. Vi
vill införa
avhopparverksa
mhet.
Nolltolerans mot
mobbing och
kränkningar och
med rutiner för



barn och deras
vårdnadshavare.

en mycket viktig
pusselbit.
Vi vill fortsätta
det goda
samarbete som
har utvecklats
mellan skolan,
socialtjänsten
och polisen för
att jobba
brottsförebyggan
de. Detta
samarbete har
redan gett effekt.
Att fältare som
skapar relationer
är något som
också måste
prövas om det
behövs fler. Att
fritidsgårdarna
gör ett bra jobb
med att
identifiera
ungdomar som
är på väg åt fel
håll är också
väldigt viktigt.

visat sig ge goda
resultat, vi vill
även öppna en
skolakut i
Upplands Väsby,
där elever som
på olika sätt
orsakar
otrygghet eller
stör studieron i
skolorna kan
placeras tillfälligt.
Syftet är att ge
eleven stöd och
kartlägga
individens
behov, parallellt
med att eleven
får sin ordinarie
undervisning i en
mindre grupp
med nya
pedagoger.
Detta för att
bryta ett negativt
beteendemönste
r och stävja
framtida
problem. Sedan
årsskiftet har vi
tillsett att
kommunen
anställt en
person som ska
fungera som

på olika sätt
orsakar
otrygghet eller
stör studieron i
skolorna kan
placeras tillfälligt.
Syftet är att ge
eleven stöd och
kartlägga
individens
behov, parallelt
med att eleven
får sin ordinarie
undervisning i en
mindre grupp
med nya
pedagoger.
Detta för att
bryta ett negativt
beteendemönste
r och stävja
framtida
problem.

När det gäller de
barn och unga
som redan
hamnat i
kriminalitet vill vi
uppmuntra
scoialkontoret att
använda LVU
oftare. Även
dessa individer
behöver
placeras på
annan ort och
tas ur sitt

detta i alla
skolor.



länk mellan
utbildningskontor
et och
socialkontoret,
för att säkerställa
att ingen hamnar
mellan stolarna i
ansvarsområdet
mellan
socialtjänst och
skola.

När det gäller de
barn och unga
som redan
hamnat i
kriminalitet driver
Liberalerna på
nationell nivå en
ändring av
socialtjänstlagen
för möjlighet att
sätta in rätt stöd
även om
vårdnadshavare
n säger nej.
Skolan är
absolut den
viktigaste
instansen, med
bra betyg är
steget större till
en kriminell
värld. Här måste
insatserna börjas

sammanhang.



tidigt redan i
förskolan vill vi
Liberaler arbeta
med en modell
från Linköpings
universitets där
pedagogerna får
handlingsprogra
m hur man
fångar upp
individer tidigt
och stärker
deras framtida
möjligheter till en
lyckad skolgång.

Liberalerna har
även tagit
initiativ till att
följa upp på ett
systematiskt sätt
och säkerställa,
av kommunen,
placerade barns
skolgång



4. Finns det planer på att anställa syn-hörselinstruktör i Upplands Väsby kommun?

Jag har tyvärr
inte koll på det.
Det är en
personalfråga
som inte
kommer upp på
politisk nivå

I takt med att
behoven i
kommunen ökar,
ska kommunen
så långt som
möjligt möta
dessa. Upplands
Väsby kommun
växer
snabbt. Idag har
kommunen cirka
48 000 invånare
och 2040 väntas
kommunen ha
63 000 invånare.
I takt med att vi
blir fler invånare
ökar både
behoven och
kommunens
möjlighet att

Kristdemokratern
a har med denna
fråga i vårt
kommunala
valprogram.
Detta är en fråga
som vi har fört
fram under
många
mandatperioder,
men inte fått
gehör på det sätt
vi har velat, men
nu är det dags
för detta. Under
denna
mandatperiod
fick vi igenom att
anställa en MAR
– Medicinskt
ansvarig för

Nej, det finns
inga planer på
att anställa
syn-hörselinstruk
tör i Upplands
Väsbys
kommun.
Kommunen har
en anställd MAR,
medicinskt
anställd
rehabilitering
som är behjälplig
med vissa delar.

Nej det finns
inga planer på
att anställa
syn-hörselinstruk
tör i Upplands
Väsbys
kommun.

Det är något
som
Sverigedemokrat
erna är öppna
för om det finns
en efterfrågan
och ett behov för
en syn- och
hörselinstruktör

Centerpartiet
lyfter behovet av
stödinsatser
exempelvis för
barn i skola, men
om det finns
behov av
ytterligare
stödfunktioner
som en extern
tjänst är det ett
uppdrag för
verksamheter i
samarbete med
individ se över
behov. Vi har
också lyft frågan
både med
utbildningschef
och omsorgschef



växla upp sin
service till
Väsbyborna.
Socialdemokrate
rna känner inte i
detalj till de
behov som finns
av en anställd
syn-hörselinstruk
tör, men har i
grunden en
välvillig
inställning till att
möta de behov
som finns. För
att svara konkret
och i detalj är vi
beroende av
underlag från
tjänstemannaniv
å och en fortsatt
god dialog med
Funktionsrätt
Väsby

rehabilitering,
vilket var ett
KD-förslag in i
samarbete med
Väsbyalliansen.
Nu är det dags
att ta nästa steg.



5.Hur kommer man jobba för att alla som har behov ska få kontaktperson inom LSS, SoL för i dagens läge väldigt svårt att får?

Sprid info
bredare om vad
det innebär att
vara
kontaktperson.
Tror att det finns
många som
både vill och
skulle kunna om
de för reda på
mer.

Socialdemokrate
rna vill att alla
som behöver en
kontaktperson
ska få det.
Tyvärr är det
väldigt svårt att
rekrytera just
kontaktpersoner.
Här behöver vi
göra ett jobb att
göra det mer
attraktivt, bland
annat genom att
berätta om vad
det innebär att
vara
kontaktpersoner.

Egentligen är det
bara att
bestämma sig
för detta. Detta
är som mycket
annat en
budgetfråga och
som måste tas
på allvar i de
budgetdiskussio
ner som kommer
att föras efter
valet. Får vi
möjlighet så ska
vi se till så att
antalet
kontaktpersoner
ökar successivt,

Liberalerna
värnar LSS och
att personer som
omfattas av LSS
ska få det stöd
de behöver för
att leva ett så fritt
liv som möjligt.
Bedömning av
behov av
kontaktperson
genomförs av
våra
handläggare och
utgår från
rådande
rättspraxis inom

Bedömning av
kontaktperson
utgår från
rådande
rättspraxis inom
både LSS och
SoL.

Det är viktigt att
LSS i ett första
steg ska återgå
till lagens
ursprungliga
intentioner före
prejudicerande
domar och
regleringsbrev.
Lagen behöver
ändras för att
stoppa den
kraftiga
inskränkning av
LSS, som pågått
de senaste åren.
Vidare bör
personkretsarna

Centerpartiet
nationellt vill att
arbetet med LSS
och
stödfunktioner
lyfts med
lagöversyn med
striktare
inriktning som
också gör att
stödet i olika
form finns
tillgängliga. Det
här är en viktig
fråga som
många lyfter och
är frustrerade
över som kan



Till exempel
prata med
ungdomar på
gymnasiet och
visa hur givande
och bra det är att
vara
kontaktperson.
Socialdemokrate
rna strävar efter
att alla personer
som erfordrar en
kontaktperson
ska få det.

då det är svårt
att göra allt på
en gång.

både LSS och
SoL.

utgå från behov
och inte
diagnoser för att
på så sätt ge de
som har behov
av en
kontaktperson
möjligheten att få
en
kontaktperson

avhjälpas med
tydligare
ska-krav.
Kommunen kan
också på lokal
nivå
exempelvisarbet
a med mer
kommunikation
för att nå fler
som kan ta
uppdrag och
underlätta för
information kring
uppdrag för
kontaktpersoner.

6. Kommer man jobbar för att man kan få sin anhörig som assistent? Ex synskadade som har svårigheter

Ja, det är väl
möjligt nu?
Viktigt att
samtidigt jobba
med uppföljning
så att inte
systemet

Alla som
behöver en
assistent ska i
möjligaste mån
få det. Vi känner
inte till alla
detaljer kring

Att ha anhöriga
som assistenter
är en mycket
svår och känslig
fråga. Vi ser att
det finns en del
som förstör för

Inom personlig
assistans via
LSS är det den
enskilde som
väljer utförare för
uppdraget. Inom
SoL finns i ingen

Inom personlig
assistans via
LSS är det den
enskilde som
väljer utförare för
uppdraget. Inom
SoL finns i ingen

Sverigedemokrat
erna vill
modernisera
lagen och
säkerställa rätten
till personlig
assistent och

Centerpartiet
tycker att det är
viktigt för varje
individ att känna
sig trygg där
familjestöd kan
vara en del.



missbrukas. Den
som behöver
assistens får inte
utnyttjas av
anhöriga på
otillbörligt sätt.

assistansfrågan
och
anhörigassistent,
när det till
exempel
kommer till
synskadade. Till
exempel inom
äldreomsorgen
strävar
kommunen efter
att anhöriga inte
ska vara
assistenter till
ex. dementa
eftersom det är
väldigt krävande.
Men vi vill att alla
som behöver en
assistent ska i
möjligaste mån
få det efter
tillgång till
assistenter

den stora
massan som
sköter detta. Att
ha anhöriga som
assistenter gör
det mycket
svårare för
kommunens
uppföljningsansv
ar då det blir
svårare för
kommunen att
komma nära den
enskilde då de
anhöriga i
många fall har
en egen vinning
av att var
assistent. Vi
önskar att
människor inte
ägnar sig åt
verksamhet som
förstör för många
andra som skulle
ha stor nytta av
att ha en anhörig
som assistent.

insats som
personlig
assistent.

insats som
personlig
assistent

underlätta för
brukare att själva
välja assistent.

Samtidigt som
de ska finnas
möjlighet till
avlastning för
familjemedlemm
ar att få, som
inte innebär att
familjemedlem
har ett krav om
att vara
assistenter. Det
finns tyvärr
också idag flera
fall där systemet
utnyttjats som
gör att det är
viktigt att säkra
att anhörigstöd
inte utnyttjas
felaktigt om det
införs. Frågan
behöver utredas
mer tror vi.



7. Hur ska man säkerställa personer som tillhör gruppen LSS och har fyllt 65 år får en fungerande verksamhet då dom idag blandas
med dementa och detta fungerar inte samt allt fler bor hemma inte på boende?

Självklart ska
alla få omsorg
utifrån sina
specifika behov
och inte klumpas
ihop med andra
grupper.
Utveckla daglig
verksamhet med
de äldres behov i
fokus.
Se till att
omsorgspersona
l på boenden
och inom
hemtjänst får
fortbildning så att

Frågan berör ett
väldigt viktigt
område,
nämligen att alla
som behöver ska
få det stöd som
de behöver och
att de ska få
stödet i en miljö
som passar just
deras behov.
Socialdemokrate
rnas
utgångspunkt
och inriktning är
att den
vårdbehövande

Att blanda
personer med
olika behov ska
inte förekomma.
Att ge dessa
+65-åringar en
god vardag med
lämplig
sysselsättning
bör kunna ske
på respektive
gruppboende.
Bor man inte på
ett gruppboende
bör denna
person kunna
inkluderas i ett

Det finns
dagverksamhet
med inriktning
för personer utan
demens, enligt
Sol. Det finns
även daglig
verksamhet inom
LSS för berörda
målgrupper. Det
kan naturligtvis
utvecklas en
demens över tid
för personer som
går på daglig
verksamhet och

Det finns
dagverksamhet
med inriktning
för personer med
demens, enligt
Sol.

Det finns även
daglig
verksamhet inom
LSS för berörda
målgrupper. Det
kan naturligtvis
utvecklas en
demens över tid
för personer som

Vad som är goda
levnadsvillkor är
individuellt och
därmed bör
insatserna inte
standardiseras
på det sätt som
sker i dag. Här
anser vi att det
behöver
erbjudas fler
möjligheter och
tillsättas mer
resurser just att
alla får det stöd
och hjälp de
behöver. Vidare

Centerpartiet har
under många år
drivit på för en
dagverksamhet
och daglig
verksamhet som
möter individens
behov. Vi har
öppnat upp för
att fler kan
erbjuda detta i
kommunen och
ser att det är
viktigt också
framåt. Samtidigt
vill vi också att
naturen och



kompetensen att
möta dessa
gruppers behov
ökar

ska få ett stöd
som på bästa
sätt möter det
behov som finns.
Vi vill styra
utvecklingen mot
vård efter behov
i alla lägen. God
ekonomisk
kontroll och en
effektiv
organisation är
det bästa sättet
att jobba för att
nå dessa mål.

gruppboendes
verksamhet. Att
fler och fler inom
LSS-kretsarna
blir äldre är
mycket positivt
och vi som
kommun måste
följa efter detta
och kunna
erbjuda andra
verksamheter än
vad vi har gjort
tidigare.

då anpassas
verksamheten
utifrån det.

går på daglig
verksamhet och
då anpassas
verksamheten
utifrån det.

tror vi att en
höjning av
schablonen för
timersättningen
motsvarande
löneutvecklingen
är befogad.

möjligheten till
motion och fritid
ska
tillgängliggöras
mer. Det är
viktigt att ha ett
bra liv för alla.



8. Hur kommer man säkerställa Rehabbassängen som finns på Väsby rehab blir åtgärdad då denna är kommunens ansvar? Finns det
lagt i budget för åtgärder? Ex Trasiga sittbänkar, finns inga duscha med handdusch utan bara för tak, behövs flera
omklädningshytter

Omsorgsnämnd
en måste fredas
från
nedskärningar
och få utökad
budgetram.
Se till att brister
påtalas till
nämnden och att
det äskas
pengar för att
åtgärda dem.

Denna fråga har
vi inte så mycket
insyn i, men
självklart vill vi
att
rehabbasängen
skall vara i så
gott skick som
möjligt. Vår
utgångspunkt är
att alla som
behöver
använda
rehabiliteringen
skall få en så
god och bra
standard som
möjligt.

Kommunen
måste se till så
att alla våra
verksamheter är
tillgängliga,
fräscha och
funktionsdugliga.
Där vi är
fastighetsägare
har vi denna
skyldighet och
där vi inte är
fastighetsägare,
men
verksamhetsans
variga är det vår
skyldighet att
påpeka detta för
fastighetsägaren
och vidta de
åtgärder vi kan
för att få
åtgärder gjorda.

Kommunen har
inget ansvar
över bassängen
utan det är
Praktikertjänst
som har eget
kontrakt med
centrumägaren.
Kommunen har
ingen påverkan
på denna
verksamhet.

Kommunen har
inget ansvar
över bassängen
utan det är
Praktikertjänst
som har eget
kontrakt med
centrumägare

Eftersom vi inte
sitter i styret utan
i opposition kan
vi endast påpeka
och ligga på
styret att detta
blir åtgärdat. Vi
har lämnat ett
betydligt större
budgetöverskott
än styret i Väsby
kommun just för
att kunna
åtgärda sådana
här saker.

Den här frågan
hanteras av
Teknik och
fastighetsutskott
och jag har bett
ordförande
Roland Storm att
se över detta.



9. Kommer ni jobba för att kommunen ska tillämpa funktions konsekvensbeskrivning vid sina beslut? Skicka med broschyr i PDF
från Funktionsrätt Stockholm.

Ja det är en bra
idé. Det gör att
funktionsrättsper
spektivet
systematiskt
kommer med i
beslutsunderlag.
Viktigt dock att
det tillämpas
aktivt och smart.
Erfarenheter från
barnkonsekvens
beskrivning som
nu finn, är att det
ibland fungerar
utmärkt , men
också ofta bara
slentrianmässigt
som något ”man
fyller i”.

Socialdemokrate
rna strävar alltid
efter att se till att
alla inkluderas i
samhället
oavsett
funktionsvariatio
ner, hudfärg eller
sexuell läggning.
FKB:s rapport är
intressant och
viktig och
Socialdemokrate
rna vill
naturligtvis följa
dess
rekommendation
er, så att alla får
den hjälp man
behöver, och får
ett så värdigt liv
som möjligt.

 

Kristdemokratern
a har i vårt
valprogram en
hel del om att vi
kommer at
arbeta för att
FKB ska införas.
Detta är mycket
viktigt och vi är
glada för att vi
redan tidigt tog
detta som en
viktig del i vårt
valarbete.

Tack för ni lyfter
frågan som är
berättigad att
diskutera.

Tacksam om ni
kan utveckla
frågeställningen
så vi kan se vem
som bäst kan
besvara den i
kommunen.

Sverigedemokrat
erna kommer att
arbeta för att
kommunen ska
ha ett
funktionskonsek
vensperspektiv
och att
kommunen ska
vara tillgänglig
och visa hänsyn
till alla.

Centerpartiet har
under alla år lyft
betydelsen av ett
tillgängligt
samhälle för alla
inte minst i
samhällsbyggan
det men också
omsorg och
skola. Tyvärr har
coronapandemin
påverkat
verksamheten
med möjligheter
till möten men
för vår del är
ambitionen att vi
ska samarbeta i
dessa frågor. Det
är viktigt att ni
lyfter att det
behöver
förbättras och



jag skickar in ert
önskemål till
kommundirektör
som får titta på
hur det kan
säkerhetsställas.


